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17. 01. 2024 https://www.zurnal24.si/ Stran/Termin: SLOVENIJA

Naslov: Primerjava cen ogrevanja, najdražja sta elektrika in ...
Vsebina: Visoke cene ogrevanja letošnjo zimo razburjajo marsikoga. Glede na objave na družbenih omrežjih so 

nad visokimi cenami najbolj ogorčeni stanovalci blokov, ki se ogrevajo s toploto iz daljinskih sistemov. Ali 
res plačujejo najvišjo ceno na enoto...

Avtor: Katarina Nemanič
Žanr: SPLETNI ČLANEK

Gesla: ENERGETSKA IZKAZNICA

17. 01. 2024 TV Slovenija 1 Stran/Termin: 19:00:00 SLOVENIJA

Naslov: Novela zakona o varstvu okolja
Vsebina: Odbor za infrastrukturo je soglasno dopolnil in podprl predlog za zaostritev zahtev glede izpustov iz 

naprav za sosežig.

Avtor: Nejc Furlan, Sara Dvorjak
Žanr: DIALOGIZIRANO POROČILO

Gesla: GRADNJA STANOVANJ

18. 01. 2024 Novi tednik Stran/Termin: 24 SLOVENIJA

Naslov: Počutijo se varno, zato domov ne  želijo zapustiti
Vsebina: Na obisku v letuški gmajni

Avtor: ŠPELA OŽIR
Žanr: POROČILO

Gesla: NAJEMNA STANOVANJA

18. 01. 2024 Novi tednik Stran/Termin: 9 SLOVENIJA

Naslov: Po Žalcu bo sledil še vrtec na Ponikvi
Vsebina: Žalčani že nekaj časa nestrpno pričakujejo nov vrtec. Ta bo vrata na zahodnem obrobju naselja odprl 

kmalu. A s tem se obdobje gradnje novih vrtcev v tej največji spodnjesavinjski občini še ne bo končalo. 
Občina načrtuje tudi gradnjo novega vrtca na Ponikvi, kjer so morali otroci z vzgojiteljicami vrtčevsko 

Avtor: ŠPELA OŽIR
Žanr: POROČILO

Gesla: STANOVANJSKA GRADNJA

Pregled objav
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Primerjava cen ogrevanja, najdražja sta elektrika in ...

Katarina Nemanič
SPLETNI ČLANEK
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PROFIMEDIA

Post

Visoke cene ogrevanja letošnjo zimo razburjajo marsikoga.
Glede na objave na družbenih omrežjih so nad visokimi cenami
najbolj ogorčeni stanovalci blokov, ki se ogrevajo s toploto iz

daljinskih sistemov. Ali res plačujejo najvišjo ceno na enoto
energenta?

Zadnji so zaradi visokih položnic protestirali Velenjčani, pred tem pa so se že

razburjali Mariborčani , Trboveljčani in odjemalci toplote na Ravnah na

Koroškem.

Je njihov bes upravičen in res gospodinjstva, ki se ogrevajo s toploto iz

daljinskih sistemov, plačujejo najvišjo ceno? Da bi to lahko potrdili, je treba

cene posameznih energentov primerjati na skupnem imenovalcu , to je cena

za kilovatno uro posameznega energenta.

Cene energentov zelo različne

Glede na trenutne cene posameznih energentov je daleč najdražja kilovatna

ura elektrike , ki je okoli 0 ,21 evra, po podatkih SURS je 0 ,22 evra/kWh.

POD STREHO > VARČNA HIŠA

Primerjava cen ogrevanja, najdražja
sta elektrika in ...

AVTOR

383 ogledov

Katarina Nemanič 17. JANUAR 2024 , OB 6 :18

SLOVENIJA SVET ŠPORT MAGAZIN ZDRAVJE AVTO POPOTNIK POD STREHO TRAJNOSTNO ŽURNAL PRIPOROČA
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Sledijo cene toplote iz daljinskega sistema, ki so izjemno različne. Povprečna

cena , ki jo vsak mesec izračuna Agencija za energijo, je 0 ,15 evra/kWh , v Celju

je na primer 0,118 evra, v Velenju 0,122 , na Ravnah na Koroškem , kjer je

najvišja , pa 0 ,21 evra/kWh , torej je enaka ceni elektrike.

Sledita ceni zemeljskega plina in kurilnega olja. Po podatkih SURS je cena

prvega 0 , 11 evra/kWh , glede na pregled ponudbe na spletu pa je cena

kurilnega olja približno enaka.

Nekoliko nižja je cena peletov , vendar je odvisna od njihove kakovosti oziroma

kurilne vrednosti in tržne ponudbe, lahko pa rečemo , da je cena kilovatne ure

približno 0 ,084 evra.

Toplota dražja od drugih energentv

Glede na cene je torej ogrevanje s toploto iz daljinskega ogrevanja cenejše le

od ogrevanja neposredno z elektriko. Povprečna cena toplote je cenejša za

skoraj 32 odstotkov. V Velenju je na primer cenejša za skoraj 45 odstotkov , v

Trbovljah , kjer plačujejo drugo najvišjo ceno , pa je cenejša za 15 odstotkov.

V primerjavi z drugimi energenti pa je ogrevanje s toploto iz vseh daljinskih

sistemov dražje. Od ogrevanja z zemeljskim plinom in kurilnim oljem je v

povprečju dražje za približno 27 odstotkov. V Velenju je dražje 10 odstotkov, v

Trbovljah za 41, na Ravnah pa za 49 odstotkov.

Znesek ogrevanja visok ne glede na energent

Zneski na položnicah, ki so jih v zadnjih dneh na družbenih omrežjih

Velenjčani, so res izjemno visoki. Na primer v 76 kvadratnih metrov velikem

stanovanju je bil račun za december skoraj 297 evrov. Preračunano na ceno

kilovatne ure toplote z vsemi dajatvami, to pomeni , da so v enem mesecu

porabili neverjetnih 2474 kWh toplote. Del tega seveda za ogrevanje skupnih

prostorov , kolikšen, pa iz računa ni razvidno.

Strošek bi bil zelo visok tudi , če bi enako količino toplote pridobili iz

zemeljskega plina ali kurilnega olja. Plačali bi nekaj manj , a še vedno 272

evrov. Če bi se slučajno ogrevali neposredno na elektriko , pa bi se strošek ob

takšni porabi povzpel na skoraj 545 evrov. Le če bi se ogrevali s peleti, bi bil

nekoliko nižji, približno 210 evrov. Na Ravnah na Koroškem bi gospodinjstvo s

takšno porabo za toploto iz daljinskega ogrevanja plačalo 530 , v Trbovljah pa

463 evrov.

Ali je velika poraba realna?

Končni stroški ogrevanja so poleg od cene energenta na kilovatno uro, odvisni

predvsem od količine porabljene energije. Ta pa je odvisna od toplotnih izgub

stavbe , velikosti ogrevalne površine in navad stanovalcev.

Ali je tako visoka raba energije , kot jo lahko izračunamo iz prej omenjenega

stroška za ogrevanje stanovanja v Velenju , realna, smo vprašali enega od

strokovnjakov za izdelavo energetskih izkaznic , ki ne želi biti imenovan. „ Na

pamet je sicer težko govoriti, odvisno od posamezne stavbe. V bloku , ki nima

toplotne izolacije, vprašanje je tudi, kakšna so okna, je takšna poraba lahko

realna. V takšnih blokih je lahko poraba na kvadratni meter od 250 do 300

objavili
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kWh na leto , kar po hitrem preračunu ustreza navedeni količini,“ je ocenil. Zelo

je pomembno tudi, kako stanovalci prezračujejo in na koliko stopinj ogrevajo

stanovanja , je še dodal. Višje temperature in pogosto odprta okna lahko

porabo energije za ogrevanje izjemno povečajo, v nekaterih primerih tudi za

dvakrat.

Pomembna sta temperatura in način
prezračevanja

Račun za ogrevanje bo zagotovo nižji v energijsko varčnih objektih in tam, ker

so notranje temperature od 19 do 21 stopinj Celzija. V spalnih prostorih torej

nekoliko manj, v bivalnih pa nekaj stopinj več. Raba energije bo precej večja,

če se hiša ali stanovanje ogrevata na 24, 25 ali celo več stopinj Celzija.

Med navadami stanovalcev velja izpostaviti še klasično prezračevanje z

odpiranjem oken. Toplotne izgube ogrevanja bodo bistveno manjše, če

prezračimo večkrat na dan po par minut, tako da ustvarimo prepih , kot pa če v

prevročih prostorih s slabim zrakom pogosto ali za dlje na kip odpremo zgolj

eno okno.

Ravnanje posameznih stanovalcev lahko poviša
račune

Na končni strošek ogrevanja pa vpliva tudi ravnanje posameznih stanovalcev.

Nekdo , ki ima večino radiatorjev v stanovanju zaprtih , bo plačal manj, vendar

pa bodo drugi stanovalci zato . Toplota v stanovanje z zaprtimi

radiatorji namreč prodira iz ogrevanih stanovanj. Nespametno je tudi ravnanje

stanovalcev , ki imajo vse radiatorje ves čas odprte , hkrati pa ves čas zračijo.

Toplotne izgube so v tem primeru izjemne , skupna poraba je zaradi tega

večja , del pa je zaradi načina delitve stroškov plačajo tudi v drugih

stanovanjih.

Vpliv ima tudi način delitve stroškov

Velja tudi, da hiše lahko veliko bolj racionalno ogrevamo , saj nismo odvisni od

ravnanja drugih, hkrati vedno plačujemo le realno porabo energenta. V

večstanovanjskih stavbah je to bistveno težje. Poraba se v večini starejših

blokov meri na skupnem merilniku odjema toplote, potem pa se v določenem

deležu deli na porabo, ki jo merijo delilniki na posameznih radiatorjih , del

stroška pa predstavlja fiksni delež, odvisen od velikosti stanovanja oziroma

njegovega deleža v stavbi. V blokih stanovalci v deležu , ki ga predstavlja

posamezno stanovanje, plačujejo tudi ogrevanje skupnih prostorov.

Vsekakor bi polegnavad stanovalcev veljalo preveriti
tudi toplotne izgube, ki nastajajo na daljinskem sistemu,

pa pravi drugi strokovnjak za izdelavo energetskih
izkaznic. Razlog za porabo toplote, ki je večja od

pričakovane, namreč lahko tiči tudi tam.

plačali več

http://e-clip.pressclip.si/novi_eclip/article.aspx?SEED=30a4b128-202b-4891-bccd-ee9c1dd218461530302867
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Novela zakona o varstvu okolja

Nejc Furlan, Sara Dvorjak
DIALOGIZIRANO POROČILO

TV Slovenija 1

Press CLIPPING d.o.o., pressclipping.si
Objave so namenjene interni uporabi v skladu z odločbami ZASP in se brez soglasja imetnika pravic ne smejo prosto razmnoževati in distribuirati!

KATARINA GOLOB VESELIČ: V Državnem zboru danes redko videna složnost, ki so se je še
posebej razveselili prebivalci Srednje Soške doline. Odbor za infrastrukturo je namreč
soglasno dopolnil in podprl predlog za zaostritev zahtev glede izpustov iz naprav za sosežig.
Novi zakonski predlog pa ne zahteva več izenačitve meril za sosežig in sežig odpadkov,
temveč zaostruje pogoje za obratovanje Salonita Anhovo. 

NEJC FURLAN: Predlog po novem navaja, da vlada napravam za sosežig določi strožje
mejne vrednosti emisij. 

TOMAŽ VUK (predsednik uprave Salonita Anhovo): Razvoj tehnologij omogoča tudi
zmanjševanje vplivov na okolje in ne nasprotujemo temu, da se tudi naredi strožje pogoje za
obratovanje. 

PREDRAG BAKOVIĆ (SD): Zakon v našem mnenju naslavlja prave vsebine. 

JANEZ ŽAKELJ (NSi): Sem vesel, da je zakon, ki je pred nami, kompromis. 

DANIJEL KRIVEC (SDS): Tudi mi bomo podprli tako amandmaje kot zakon, ki je na mizi. 

MIHA STEGEL (župan Občine Kanal ob Soči): Je pa to eden od korakov in bo pravzaprav
bistveno ključno glasovanje v državnem zboru. 

MATEJA SATTLER (Društvo Eko Anhovo in dolina Soče): Ko bo zakon sprejet, bo moral
upravljalec naprave posodobiti in v bistvu začeti zniževati izpuste.

NEJC FURLAN: Kljub temu se je razprava velikokrat zatikala prav pri dilemi, ali so obrati s
sosežigom odpadkov primerljivi s tistimi, ki uporabljajo sežig. 

RAJKO PIRNAT (pravnik, predstavnik Salonita Anhovo): Gre za bistveno različne dejavnosti,
ki uporabljajo bistveno različne tehnologije.

NATAŠA SUKIČ (Levica): Sežig in sosežig kurita enake smeti, proizvajata enako škodljive
snovi, ampak za sosežig se dovoljujejo višje dopustne meje izpustov in to je tisto kar je
narobe. 

NEJC FURLAN: Predlog Predstavniki gospodarstva pa tudi o tem, da izenačitev vodi v
deindustrializacijo države.

ŽIGA SIMONČIČ (Predstavništvo avstrijskega gospodarstva, Advantage Austria): Oziroma bo
manj, zmanjšanje oziroma ustavitev investicij in posledično bo tudi gradnja stanovanj dražja.
Fino, hvala.

LENART ŽAVBI (Svoboda): Če bomo mi sprejeli ta zakon, da bodo dražja stanovanja. Mislim,
po kaki logiki ste pa do tega prišli? To moraš biti pa res genij. 

NEJC FURLAN: Predlog novele čaka še obravnava na naslednji redni seji državnega zbora.
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Naklada: 15.000,00

Gesla: NAJEMNA STANOVANJA
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Počutijo se varno, zato domov ne  želijo zapustiti

ŠPELA OŽIR
POROČILO

Novi tednik
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Počutijo se varno, zato domov ne

želijo zapustiti
Na obisku v letuški gmajni
Bilo je sončno, a precej mrzlo januarsko popoldne,

ko sem z glavne ceste, ki vodi med Šentrupertom in
Šmartnim ob Paki, zavila proti letuški gmajni. Cesta
se je naenkrat zožila, neprijazne bankine in luknje v
starem asfaltu so me prisilile, da sem upočasnila. S tem
sem še lažje opazovala okoliške stavbe sredi borovih
oaz. Če se bodo uresničile zamisli vladne službe za obnovo

po poplavah, o njih čez nekaj časa ne bo duha ne
sluha. Človeški vrvež, ki je od 50. let prejšnjega stoletja
zaznamoval to območje, bo tako postal le še preteklost.
Nekdanja letuška gmajna pa razlivno območje Savinje.
In kaj na to pravijo tamkajšnji domačini?

ŠPELA OŽIR

Parkirala sem pri hišni številki

Letuš 104 b. Na dvorišču
pred stanovanjsko zgradbo je

stal gospod. Da se novinarske

ekipe ustavljajo pri njih,

je zdaj že vajen. Vsaki vedno

znova pove, da iz svoje hiše ne
gre. »V njej se počutim varno.
Do zdaj je bila poplavljena le
dvakrat , leta 1990 in lani avgusta

, in to zgolj podkleteni
prostori. Ko bo mene odneslo
v tej hiši , verjemite , da bo Savinja

odnesla tudi še vsa druga

naselja , vključno s Celjem,«

pove štiriinsedemdesetletni
Marjan Čretnik, ki tukaj živi
že od leta 1953, ko se je sem
kot triletnik preselil z družino.
Takrat je bilo na tem območju
le šest ali sedem hiš. Vmes je
bilo grmovje. Gradbeni »bum «

se je nato začel v 70. letih prejšnjega

stoletja, ko so začele na
območju rasti počitniške hišice.

hišice.

Večinoma so bile v lasti
Celjanov. Kasneje so njihovo
namembnost postopoma spremenili

v stanovanjsko. »Do
zdaj strokovne in občinske
službe nikoli niso omenjale
nobene poplavne ogroženosti ,

kaj šele kakršnihkoli protipoplavnih

ukrepov. Poplavljen je
bil namreč vedno desni breg
Savinje, naša letuška gmajna

je na levem, zato me ta odločitev

o odstranitvi naselja še
toliko bolj preseneča ,« še dodaja

Čretnik, ki je nad Občino

Braslovče zelo razočaran.
»Zanjo je ta del že od nekdaj
pozabljen. Že dvakrat naj bi
imela denar za gradnjo kanalizacije

, ceste in optike , a že
dvakrat naj bi ga porabila za
drugo območje , ker smo pač
samo gmajna. Občina bi se z
vsem tem rešila tudi vlaganja
v naše območje,« še dodaja
Čretnik, ki mu takšni predlogi
predstavljajo velik stres. Star je
štiriinsedemdeset let. V hišo
je vložil vse svoje prihranke.
Preostala leta življenja ne želi
zapraviti med začasnim bivanjem

v najemniškem stanovanju

in zaradi skrbi , ki bi jih
imel zaradi gradnje nove hiše.

http://e-clip.pressclip.si/novi_eclip/article.aspx?SEED=3425b5a4-6e87-463e-b15c-364a679b871f1775097316
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»Kje so bili 30 let?«
Povabil me je, da si ogledava
bregove Savinje , kjer zdaj

dan za dnem brnijo delovni
stroji in čistijo strugo. »Kje so
bili pred tridesetimi leti? Če
struga Savinje ne bi bila polna
proda, ki ga je reka odlagala
v njej, avgusta zagotovo ne bi
spodjedla brega. Neprestano
smo opozarjali tudi na odtrgano

brežino , iz katere je odpadalo

kamenje , a se ni zgodilo

nič ,« je povedal domačin
Rado Romih , ki je med tem
pristopil do naju. Tudi on, čeprav

je njegova hiša le nekaj
deset metrov od Savinje , je
ostro proti odstranitvi stavb in
odselitvi z območja, kjer živi
od leta 1989. »Doavgustovske
poplave za poplavno varnost
na tem območju niso storili

»Resnično me
zanima, kaj bodo
zapisali v odločbah,

ker naše hiše
so varne, čvrste
in trdne.V njih
normalno živi 98
odstotkov ljudi,«
pravi Bojan Arčan.

http://e-clip.pressclip.si/novi_eclip/article.aspx?SEED=3425b5a4-6e87-463e-b15c-364a679b871f1775097316
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Bojan Arčan in somišljeniki
so zbrali več listov podpisov
proti izselitvi s tega območja.

» Država več desetletij za varnost rečne struge
Savinje ni naredila ničesar. Pripeljala ni enega bagra,

uredila ni niti ene brežine. Zdaj naj bi vse to pometla
pod preprogo in nas vse preselila,« pravi Bojan Arčan.

http://e-clip.pressclip.si/novi_eclip/article.aspx?SEED=3425b5a4-6e87-463e-b15c-364a679b871f1775097316


18. 01. 2024 Novi tednik Stran/Termin: 24

SLOVENIJA

9Press CLIPPING d.o.o., pressclipping.si
Objave so namenjene interni uporabi v skladu z odločbami ZASP in se brez soglasja imetnika pravic ne smejo prosto razmnoževati in distribuirati!

Anton Urbanc: »Ne spominjam se, da bi
kdaj Savinja močno popravljala ta del
naselja. Nekajkrat je bregove prestopila
bližnja Paka.«

»V letuški gmajni živim od leta
1962 in moja hiša še nikoli ni bila

poplavljena , a je tudi na seznamu za

odstranitev,« pravi Anton Urbanc.

popolnoma nič. Osnovni cilj
našega župana je, da izseli letuško

gmajno , ki je slepi rokav
braslovške občine, in se tako
reši vlaganja v naše območje, «

je še bil jasen Romih , ki je do
zdaj imel v hiši vodo dvakrat.
Njegova najbližja soseda Milena

Borovnik , katere hiša je
od njegove oddaljena zgolj
nekaj metrov, nikoli. Tudi ona
je odločena, da na selitev ne
bodo pristali. »Da smo bili v
avgustovski poplavi ogroženi,

je naredila država , ki struge
Savinje ni čistila trideset let, «

je prav tako jasna.

ni naredila ničesar. Pripeljala
ni enega bagra, uredila ni

niti ene brežine. Zdaj naj bi
vse to pometla pod preprogo
in nas vse preselila. Nismo
povsem proti selitvi, selijo
naj tiste, ki so res ogroženi ,

ne pa nas. Veliko hiš tukaj ni
imelo centimetra vode , veliko

Marjan Čretnik v letuški gmajni živi od leta 1953. »Do zdaj

strokovne in občinske službe nikoli niso omenjale nobene
poplavne ogroženosti, kaj šele kakršnihkoli protipoplavnih
ukrepov. Poplavljen je bil namreč vedno desni breg Savinje,

naša letuška gmajna je na levem , zato me ta odločitev o
odstranitvi naselja še toliko bolj preseneča,« pravi.

»V hišo sem
vložil vse svoje
prihranke.
Prihodnjih let ne
želim zapraviti med
začasnim bivanjem
v najemniškem
stanovanju,«

pravi Marjan
Čretnik.

Med sprehodom je pri nas
postal tudi Anton Urbanc, ki
tako kot vsi preostali naključni

sprehajalci, ki so se ustavili
pri nas, nasprotuje selitvi. »V
letuški gmajni živim od leta
1962 in moja hiša še nikoli ni
bila poplavljena, a je tudi na
seznamu za odstranitev. Ne
spominjam se , da bi kdaj Savinja

močno popravljala ta del
naselja. Nekajkrat je bregove
prestopila bližnja Paka, « je
pripomnil.

Če bo treba , tudi na
evropsko sodišče
»Država več desetletij za

varnost rečne struge Savinje

jih je imelo zgolj poplavljene
kleti …« pravi Bojan Arčan in
dodaja , da je ta seznam zaenkrat

zgolj želja države in občine.

»Resnično me zanima,

kaj bodo zapisali v odločbah,

ker naše hiše so varne , čvrste
in trde. V njih normalno živi
98 odstotkov ljudi. Zagotovo
nas bodo želeli žejne peljati
čez vodo. Tega ne bomo dopustili.

Bojevali se bomo do
konca tudi po pravni poti.
Ne nazadnje ni samo Slovenija

, temveč tudi Evropa , «

pravi Arčan in dodaja, da bi
državljane moralo zanimati,

koliko bi morali država in
občina za takšen poseg naTudi
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meniti denarja. »Če bi uredili
brežine in malenkost dvignili
nasip, bi ju to čez palec stalo
nekaj milijonov evrov. Če bi
nas preselili , bi to zagotovo
znašalo sto milijonov evrov
in več,« je še prepričan.

Vsi skupaj se sprašujejo ,

zakaj so v Malih Braslovčah
hiše poplavljene bistveno
večkrat, voda tam je veliko

višja, a hiše niso na seznamu

za odstranitev. Ne morejo
mimo tega , da se občina želi
tako rešiti težave, ki je nastala
zaradi dolgoletnega zanemarjenja

tega dela območja. Kot
rešitev vidijo , da država v sodelovanju

z občino primerno
očisti in uredi strugo Savinje.

Foto : Andraž Purg

»Kje so bili prej trideset let? Če struga
Savinje ne bi bila polna proda, ki ga je
reka odlagala v njej, avgusta zagotovo ne
bi spodjedla brega,« je jasen Rado Romih.

Tudi Milena Borovnik je proti selitvi. »Da smo bili v
avgustovski poplavi ogroženi, je naredila država , ki

struge Savinje ni čistila trideset let ,« je jasna.

naTudi

Rado Romih , čeprav je

njegova hiša le nekaj deset metrov

od Savinje, je ostro proti
odstranitvi stavb in odselitvi z

območja , kjer živi od leta 1989.

http://e-clip.pressclip.si/novi_eclip/article.aspx?SEED=3425b5a4-6e87-463e-b15c-364a679b871f1775097316


18. 01. 2024 Stran/Termin: 9

SLOVENIJA

Naslov:

Avtor:
Rubrika/Oddaja: IZ NAŠIH KRAJEV Žanr:

Površina/Trajanje: 449,69

Naklada: 15.000,00

Gesla: STANOVANJSKA GRADNJA

11

Po Žalcu bo sledil še vrtec na Ponikvi
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Žalčani že nekaj časa nestrpno pričakujejo nov vrtec.

Ta bo vrata na zahodnem obrobju naselja odprl
kmalu. A s tem se obdobjegradnje novih vrtcev v tej
največji spodnjesavinjski občini še ne bo končalo.
Občina načrtuje tudi gradnjo novega vrtca na Ponikvi

, kjer so morali otroci z vzgojiteljicami vrtčevsko
zgradbo zapustiti po potresu v Petrinji. Po strokovnem

pregledu se je izkazalo , da je nevarna za bivanje.

ŠPELA OŽIR

ŽALEC, PONIKVA – Vrtčevski otroci v župnišču še vsaj leto

Po Žalcu bo sledil še
vrtec na Ponikvi

Zgradba novega vrtca v Žalcu je zrasla na podlagi javno-zasebnega partnerstva s podjetjem Esotech. V devetoddelčnem vrtcu bodo tudi razvojni oddelek ,

medgeneracijska dvorana in kuhinja , ki bo dovolj zmogljiva , da bo obroke lahko pripravljala tudi za zunanje stranke. (Foto : Andraž Purg )

Če bo Občini Žalec uspelo
do junija pripraviti projektno
dokumentacijo in med poletjem

izbrati izvajalca del , bi
ta lahko začel stavbo novega
vrtca graditi jeseni in jo nato
dokončal v letu dni. »Gre za
nujno naložbo , saj smo morali
izseliti staro zgradbo, ki je bila
po potresu v Petrinji potresno
nevarna. Cena naložbe je narasla

na tri milijone evrov.
Upamo na kakšen razpis ministrstva

za šolstvo, s pomočjo
katerega bi prejeli vsaj pol milijona

evrov sofinancerskega
denarja. Sicer bomo spet imeli
težave , kako naravnati proračun.

Črtati bomo morali obnovo

kakšnih cest , kar nikomur
ne bi bilo všeč , « je povedal
župan Janko Kos.

Otroci , ki obiskujejo vrtec
na Ponikvi , zdaj dopoldneve
preživljajo v župnijskem prostoru

, ki je po besedah Kosa
preurejen v skladu s standardi.
Ogledali so si ga tudi predstavniki

pristojnega ministrstva in
zavoda za šolstvo. »Vendar
župnišče ta prostor oziroma
dvorano potrebuje. Upam, da
bo razumelo in nam pogodbo
podaljšalo še za leto. Kasneje
nato ne bo treba več ,« je še
dodal Kos.

Zagodla jim jo je
poplava
Zgradba novega vrtca v

Žalcu je zrasla na podlagi
javno-zasebnega partnerstva
s podjetjem Esotech. V devetoddelčnem

vrtcu bodo svoje
mesto imeli tudi razvojni odCelje

delek , medgeneracijska dvorana

in kuhinja , ki bo dovolj
zmogljiva, da bo obroke lahko
pripravljala tudi za zunanje
stranke. » Še posebej smo veseli
za razvojni oddelek. Straši so
morali do zdaj otroke , ki potrebujejo

takšen oddelek , voziti v
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odCelje

ali na Dobrno, « pravi Kos
in dodaja , da jim jo je tudi pri
gradnji vrtca nekoliko zagodla
poplava. »Nekateri izvajalci so
bili poplavljeni in so zaradi tega
imeli cel kup težav z dobavo
opreme. Vsa potrebna dovoljenja

bomo dobili do začetka
februarja , ko bo vrtec dobil
tudi prve uporabnike. Uradno
odprtje bo sledilo, ko se bodo
otroci in vzgojiteljice nekoliko
privadili na nove prostore. «

Nekatera ostra očesa Žalčanov

so opazila , da naj bi na
pravkar zgrajenem vrtcu na nekaterih

delih odpadle ploščice.
Kos miri , da ne gre za napako ,

temveč za načrtovan korak v

postopku gradnje. »Tam, kjer
so manjkajoče opeke, je bil nameščen

oziroma pritrjen gradbeni

oder in ko so ga gradbeni
delavci odvijačili , so tam ostala
prazna mesta. Zdaj jih bodo zapolnili.

15 let bo javno-zasebni
partner moral vzdrževati vrtec
tako, kot je treba, « je še dodal.

»Župnišče ta prostor oziroma dvorano
potrebuje. Upam, da bo razumelo in nam
pogodbo podaljšalo še za leto. Kasneje ne
bo treba več,« pravi Janko Kos.

Vedno več
stanovanj
Glede na povpraševanja po

novih stanovanjih v žalski
občini so po besedah Kosa
takšne naložbe, kot je nov
vrtec, nujne. »Zanimanje za
stanovanjsko gradnjo v naši
občini je zelo veliko. Prodali

bi lahko še več zemljišč. V
Šempetru v Savinjski dolini je
na primer v načrtu kompleks
individualne gradnje , ki bo
obsegal 26 stavb. Obenem
se načrtuje gradnja večstanovanjskih

zgradb z 260 stanovanji.

Vse to pomeni , da
bomo morali razmišljati tudi
o širitvi šole v Šempetru in še
kje ,« je še dodal župan, ki si
želi v Žalcu zagotavljati pogoje

, ki bodo zadržali mlade v

Spodnji Savinjski dolini. »Če
že nimajo zaposlitve v naši
občini, naj v njej vsaj stanujejo.

Življenje je veliko bolj kakovostno

in poceni, če nekdo
živi v domačem okolju , kjer
ima stare starše , sprehajalne
poti, socialno mrežo.«Občina načrtuje tudi gradnjo novega

vrtca na Ponikvi , kjer so morali
otroci z vzgojiteljicami vrtčevsko
zgradbo zapustiti po potresu v

Petrinji. ( Foto : arhiv NT/Sherpa

)
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